



Dear Communications & Power Industries, Inc. (CPI) Customers,

It is our pleasure to formally announce the Grand Opening of the CPI Training Centre in Shanghai, China. On March 10, 2010, we held our signing and opening ceremony at the Shanghai Medical Instrumentation College (SMIC), where our new CPI Training Centre is located. We are very proud and honoured to be the corporate partner of such a renowned educational institution in this joint effort.

SMIC and CPI will be Partners in Education for the benefit of the many fortunate students who attend SMIC, as well as the various employers across China and the rest of world who will hire its graduates. The next few months will see a training schedule being developed for SMIC staff, SMIC students and CPI customers alike. To best serve our large customer base in China and the rest of Asia, CPI will conduct regularly scheduled training sessions on the Indico 100, Indico 100 SP, CMP 200 and CMP 200 DR High Frequency Generator Series and will accommodate additional training sessions upon request. We appreciate your interest in this initiative and look forward to hearing from you.

Please stay tuned for information about our upcoming training-demo session of our newest product release, our "CPI RAD VISION" Digital Imaging Workstation. If you have questions, please do not hesitate to contact our Shanghai or Beijing office directly.

Best regards,

Raul Conde

Raul Conde

Business Development Manager

Communications & Power Industries Canada Inc.

Shanghai Office

Level 29, No. 1515 Nanjing West Road

Shanghai 200040

Mobile: +86-13918673572 Tel/Fax: +86-21-5230-6109 Fax No.: +86-21-6103-7171 Email: raul.conde@cpii.com

Website: www.cpii.com

Peter Sun

Sr. Service Engineer & Account Manager

Communications & Power Industries Canada Inc.

Beijing Office

Room 15B, Song Yuan (Pine Court) Building

Beijing Gold Island Garden,

No. 1, Xibahe South Road, Chaoyang District, Beijing Tel: +86-10-6440-3656 / Mobile: +86-13601193873

Fax: +86-10-6440-3696

Email: peter.sun@cpii-china.com
Website: www.cpii.com

>>>>>>>>>>>>>>





校企合作培训

尊敬的加拿大通讯与动力工业公司(CPI)客户:

我们非常荣幸地告之:我们于 2010 年 3 月 10 日在中国上海医疗器械高等专科学校举行了"CPI 培训中心"签约和揭牌仪式。经过双方的共同努力,本公司与这所著名的教育机构成为合作伙伴,我们为此感到非常荣幸和自豪。

上海医疗器械高等专科学校与 CPI 公司将在技术培训方面开展合作,该校的毕业生以及全球任何招聘该校学生的企业都将受益于这个合作项目。我们即将实施一个面向上海医疗器械高等专科学校的教师、学生以及 CPI 客户的技术培训计划。为了给中国以及亚洲其它地区的客户群提供最优服务,CPI 公司将开展关于 Indico100、Indico100SP、CMP200 和 CMP200DR 等系列高频高压发生器的技术培训,并且可以接受特殊要求培训项目。希望您感兴趣,并期待您的回音。

敬请关注 CPI 公司的"CPI RAD VISION"数字影像工作站,有关本公司新产品的技术培训信息即将发布。如果您有任何疑问,请直接联系我们驻上海或北京办事处。

此致。